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Styremøte nr 3 2009 

Bodø travlag  

 

 
Tid (dato, fra kl til kl): Torsdag 5.3   Sted: Hos Merete - kl 19.30 

Innkalt av (avd og navn): Merete 

Ordstyrer: Merete  Referent: Merete 

Deltakere: Merete Johansen, Inger-Louise Dølvik, Kriss Ytterstad, Knut Brorsgård, Johnny Nilsen, Gry Kanstad, Torfinn 
Andreassen (i tillegg Marion Klette og Pål Skjegstad på sak 2) 

Les først:  

Ta med:  
 

Saksliste: Ansvar – frist 

   12/09 Godkjenning forrige referat  

13/09 Forberedelser generalforsamling NNTF/Totonor 

Gjennomgang av årsberetning/regnskap NNTF 

Totonor har ikke sendt ut papirer – fristen er gått ut? 

Innstillinger fra valgkomiteen 

Fremlegging av sak fra Bodø Travlag –gjøres av Kriss 

 

 

14/09 Økonomi – status 

Lån utgjør nå 60 000 

Har ca 50 000 igjen på kreditten – kritisk at vi snart får dekket inn disse 

 



 
 

 
 

Saksliste: Ansvar – frist 

utgiftene som travlaget har tatt.  

15/09 Oppsummering lokalkjøring – planlegging RPK 29.3 

Dårlig forhold gjorde arrangementet noe vanskelig. Ellers fungerte 
lunchavvikling veldig bra.  

Alt klart til RPK – Merete sørger for annonsering på web/travlag/og i TGN – 
Løp på søndag –  

Planer om funksjonærmøte lørdag – Kriss har tatt kontakt med Totonor og 
vi det arrangeres grunnkurs/oppdateringskurs bland alle aktuelle 
funksjonærer – gamle og nye.  

 

 

 

Infosak Status Nye Bodø Travbane 

Vedtak om at vi bestiller tegninger i på nytt måldommertårn/publikumsbygg 
– 4000 kr – Torfinn ordner dette og jobber videre med dette bygget 

 

 

Reguleringsplan for Bestemorenga er nå offentlig gjort og ute på høring. 
Torfinn og Inger Louise går igjennom og lager forslag til svar på 
høringsrunde reguleringsplan – sendes ut til alle i styret og frist for 
innsending til Bodø Kommune - 27.3 

 

 

 

   

Eventuelt   

Observatører:  

Annet:  

 


